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Onderwerp Rond de Tafel: ‘Uitvoeringsplan warmte”

Doel en aanleiding 

Ten behoeve van het behalen van de klimaatdoelen, waaronder het in 2050 aardgasvrij zijn van de gebouwde 

omgeving, is in november 2020 de Warmtevisie in de gemeente Raalte vastgesteld. Ook is in 2021 de nota 

“Toekomstbestendige openbare ruimte Raalte” opgesteld. In dit laatste document is de ambitie vastgelegd om 

voor inwoners en ondernemers een aantrekkelijke en gezonde leef- en werkomgeving aan te bieden. Een veilige, 

vitale en duurzame omgeving die in balans is met de eisen voor toekomstig gebruik, de ruimtelijke mogelijkheden 

en met ruimte voor initiatief van de gebruikers.

Op basis én in het gedachtengoed van beide documenten wordt nu gewerkt aan een uitvoeringsstrategie op 

gemeentelijk niveau. 

In onze Warmtevisie is vastgelegd dat Raalte het aardgasvrij maken wil realiseren door in te zetten op individuele 

oplossingen én door in te zetten op zoveel mogelijk besparen van gebruik. De hoofdaanleiding hiervoor is het 

gebrek aan mogelijkheden voor centrale c.q. collectieve opwek van warmte of restwarmte uit de industrie of 

andere bronnen. Dit betekent dat het behalen van onze doelen samenhangt met de motivatie en inzet van onze 

inwoners en pandeigenaren om tot realisatie van individuele oplossingen te komen. Echter vraagt het van ons als 

gemeente ook om het slim koppelen van opgaven in de fysieke leefomgeving. Dit omdat het aanpassen van het 

bestaande elektriciteitsnetwerk en de daarbij behorende fysieke installaties (o.a. trafo’s en verdeelkasten) in de 

openbare ruimte hun beslag zullen gaan hebben.

Voorstel rond-de-tafel 

Het college informeert de raad graag over de stand van zaken rondom de uitwerking van een Uitvoeringsplan 

Warmte. Waarbij we kijken naar gebiedsgerichte én individuele (reeds lopende) acties.  Hierin worden o.a. de 

gebiedsgerichte oplossingsrichtingen gedeeld met de raad.

Dit doen we door middel van een presentatie. Daarnaast willen we de raad de gelegenheid geven om 

aandachtspunten mee te geven voor het vervolgproces. 

Vervolg

Na de rond-de-tafel bijeenkomst van 15 december worden de oplossingsrichtingen nader uitgewerkt, waarin de 

eventueel aangedragen aandachtspunten worden meegewogen.


